

Ref: KIPCO/DGCEO 47/22 dated May 11, 2022

Bursa Kuwait Company

KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

Subject: KIPCO's Disclosure regarding the confirmation of the Corporate Action Schedule – FYE 31/12/2021

الموضوع: إفصاح كيبكو بخصوص تأكيد الجدول الزمني
لإستحقاقات الأسهم للسنة المالية المنتهية في 2021/12/31

With reference to the related subject, and the requirements of the first chapter from module twelve of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulations of securities activity and its amendments and in accordance with Bursa rules regarding the confirmation of corporate action schedule or any amendment that could occur thereto by at least eight business days before the record date.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الاول من الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، والى قواعد البورصة المتعلقة بتأكيد الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم او أي تعديل يطرأ عليه قبل التاريخ المحدد للإستحقاق بثمانية أيام عمل.

Accordingly, we confirm the time schedule of the corporate action disclosure form attached after obtaining the approval of Kuwait Clearing Company as follows:

فاننا نؤكد على ما ورد في نموذج الإفصاح عن استحقاقات الاسهم المرفق وذلك بعد اعتماده من الشركة الكويتية للمقاصة كما يلي:

Schedule	Day	Date
Cum Dividend Date	Wednesday	18/5/2022
Ex-Dividend Date	Thursday	19/5/2022
Record Date	Monday	23/5/2022
Payment Date	Thursday	26/5/2022

التاريخ	اليوم	الجدول الزمني
2022/5/18	الأربعاء	تاريخ حيازة السهم
2022/5/19	الخميس	تاريخ تداول السهم دون استحقاق
2022/5/23	الاثنين	تاريخ الإستحقاق
2022/5/26	الخميس	تاريخ التوزيع

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

